

Van: info@rosadoc.be
Verzonden: donderdag 11 september 2014 10:23
Aan: Nieuwsarchief
Onderwerp: RoSa's vrouwennieuws

Vrouwennieuws

11 september 2014

Nieuw op de RoSa-website

Maand van de student



Van 1 oktober tot 1 november 2014 organiseert RoSa de *Maand van de Student*, met advies en tips voor papers en masterproeven. Op 22 oktober 2014 een gratis workshop *Gender voor Dummies!* Schrijf je snel in voor de workshop via info@rosadoc.be.

In het nieuws

- #WhyIStayed: discussie huiselijk geweld om gewelddadige football-speler (De Morgen, 11/09/2014)
- Lifestylemagazines negeren de allochtone lezeres (De Standaard, 11/09/2014)
- #WhyIStayed: discussie huiselijk geweld om gewelddadige football-speler (De Volkskrant, 11/09/2014)
- After Véronique Laury, just what is the City's problem with women? (The Independent, 11/09/2014)
- Thyssen: "Als werk niet belangrijk is..." (De Morgen, 10/09/2014)
- Rupert Murdoch denkt in seksistische tweet na over einde van 'page three'-girls (De Morgen, 10/09/2014)
- Seksslaaf IS getuigt: "Mijn lichaam hebben ze al vermoord, nu nog mijn ziel" (De Morgen, 10/09/2014)
- De eurocommissaris is een man van 53 (De Standaard, 10/09/2014)
- Marianne Thyssen krijgt post Werk en Sociale Zaken: ♦Als ik zelf portefeuille had mogen kiezen, was het deze♦ (De Standaard, 10/09/2014)
- Bikinilijn scheren niet zonder risico (De Standaard, 10/09/2014)
- Thyssen krijgt Werk en Sociale Zaken in Commissie Juncker (Knack, 10/09/2014)
- 17-jarige seksslavin van IS: 'Soms hoop ik dat ze me zo hard slaan, dat ik sterf' (Knack, 10/09/2014)
- Juncker: "9 vrouwen, dat is geen vooruitgang, maar ook geen terugval" (De Redactie, 10/09/2014)
- Marianne Thyssen krijgt Werk en Sociale Zaken (De Redactie, 10/09/2014)
- Homorechten in Afrika: eerst slechter voor het beter wordt? (De Wereld Morgen, 10/09/2014)
- Marianne Thyssen devient commissaire au Travail et aux Affaires sociales (La Libre Belgique, 10/09/2014)
- Les neuf femmes de Jean-Claude Juncker (La Libre Belgique, 10/09/2014)
- Supervenues : la chirurgie esthétique comme vous ne l'avez jamais vue (La Libre Belgique, 10/09/2014)
- Une province argentine déclare l'état d'urgence contre les violences aux femmes (Le Monde, 10/09/2014)
- Margrethe Vestager, chargée de la concurrence (Le Monde, 10/09/2014)
- Alenka Bratusek, chargée de l'énergie (Le Monde, 10/09/2014)
- ♦Clothing doesn't protect women from disrespect♦ (The Guardian, 10/09/2014)
- US women's colleges change admission policies for transgender students (The Guardian, 10/09/2014)
- Gender agendas: why Prince Charles shouldn't wish for a granddaughter (The Guardian, 10/09/2014)
- Think pink: how the colour is being reclaimed (The Guardian, 10/09/2014)

- New Jersey mother fights for removal from abuse registry over prescribed methadone use during pregnancy (The Guardian, 10/09/2014)
- Border Force officers issue warning about FGM 'cutters' flying into UK (The Guardian, 10/09/2014)
- #BBCTrending: Why are First Nations women being killed? (BBC News, 10/09/2014)
- Nigeria's growing number of female oil bosses (BBC News, 10/09/2014)
- The NFL's domestic abuse problem (BBC News, 10/09/2014)
- Boardroom equality: We need more FTSE 100 appointments like Ms Laury♦s (The Independent, 10/09/2014)
- As more stalkers are prosecuted, we must ensure that we are adequately protecting their victims (The Independent, 10/09/2014)
- Jim Armitage: Kingfisher aside, most women in the boardroom are still only getting the more menial roles (The Independent, 10/09/2014)
- #WhyIStayed: Why do women like Janay Rice stand by their abusive partners? (The Independent, 10/09/2014)
- Why are British women leaving the UK to join Isis in Iraq and Syria? (The Independent, 10/09/2014)
- Véronique Laury to become fifth FTSE 100 female boss as head of B&Q owner Kingfisher (The Independent, 10/09/2014)
- British-Iranian woman Ghonche Ghavami imprisoned for two months for trying to watch men's volleyball game in Tehran (The Independent, 10/09/2014)
- Rupert Murdoch hints at end of 'old fashioned' Page 3 in 'sexist' tweets (The Independent, 10/09/2014)
- Group Urges Action Against Sexual Harassment on University (The New York Times, 10/09/2014)
- Women Get In on the Action in Video Games (The New York Times, 10/09/2014)
- HPV Vaccine Program in Australia Shows Success (The New York Times, 10/09/2014)
- California Bill Sets Sights on Curbing Campus Sexual Assaults (The New York Times, 10/09/2014)
- How Christians should respond to domestic violence (CNN, 10/09/2014)
- NFL and abuse: It's not just Ray Rice (CNN, 10/09/2014)
- From food recipes to AK-47s: Inside online world of the women of ISIS (CNN, 10/09/2014)
- ISIS recruiting women in large numbers (CNN, 10/09/2014)
- NFL's past penalties for domestic violence 'a different story' (CNN, 10/09/2014)
- Children: The silent victims of domestic violence (CNN, 10/09/2014)
- Why I stayed: Tangles of domestic abuse (CNN, 10/09/2014)
- Wife-beating is not a private matter (CNN, 10/09/2014)
- Exploring the history of high heels (The Globe and Mail, 10/09/2014)

 Word fan van RoSa documentatiecentrum op Facebook.

De RoSa vrouwennieuws mailing brengt een dagelijkse selectie vrouwennieuws uit de internationale pers.

Meer [vrouwennieuws](#) vind je op de vertrouwde vrouwennieuwspagina's op www.rosadoc.be

Wil je deze mailing niet langer ontvangen? Mail naar docwerk@rosadoc.be met de vermelding "uitschrijven vrouwennieuws".

Je ontvangt deze nieuwsbrief omdat je bent ingeschreven in de mailinglist van RoSa vzw.

Van werk of internetprovider veranderd? Pas je gegevens aan en ga naar:

http://www.rosadoc.be/phplist/public_html/lists/?p=preferences&uid=74cb7b744ba7aad68bc76df6de0c132d

POWERED BY [PHPLIST](#)